
 

Homework for Level One 

Date due   : 29/09/2024                             

 
:29092024 

Arabic Language

الملف والتمرين على  والشرح الموضح في نهاية هذا  1من كتابي  74( على الصفحة  د ) حرفال مراجعة أشكال •

 الصحيحة عند رسمها.  الخطوات للتأكد من الأستيعاب وإتباع  كتابتها

 ( والتمرين على كتابتها لغرض التأكد من الإستيعاب.د ) مع الحرف ةمراجعة إستخدام الحركات وحروف المد الطويل •

 التعلم. حل التمارين أدناه والملصقة أيضاً في دفتر الواجب البيتي لإغناء  •

• Revise the patterns of letter (Daal) on P.74 from My Book-1 and the explanation at the end 

of this document, and practice writing them to verify clear understanding of the correct steps 

when drawing the letter. 

• Revise the short and long vowels and practice writing them with letter (Daal) to verify clear 

understanding. 

• Do the exercises below that are also attached in your homework book. 

 

 

 لى حروفها كما في المثال الآتي : الكلمات التالية إ واحلل التمرين الأول:

Exercise 1: Analyse the following words into their letters as in the example below : 

بيدُ  دوُا  داَود   دوُد  دِيد  

 دُ  و د             

 

 

 

 ربطوا الحروف التالية مع حروف المد لتشكيل مقاطع صوتية كما في المثال: إ التمرين الثاني: 
Exercise 2: Join the letters with the long vowels to make syllables as in the example: 

Example:              د + ا = دا 

=  و +  د   + ا =  د    + ي =  د     

 

 

 

 

 

 



 

Revise the letter ) د ( and how it is written if it comes at the beginning, in the middle or at 

the end of the word. 

This letter is a non-joinable letter with any following letter when it comes at the beginning 

and in the middle of a word. 

( وكيفية كتابته عندما يأتي في بداية ووسط ونهاية الكلمة : دمراجعة الحرف )   

 وهو حرف منفصل اي لا يرتبط بالحرف الذي ياتي بعده اذا جاء في بداية او وسط الكلمة .
 

End 2 End 1 Middle 2  Middle 1  Beginning  The letter 
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when it 
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 ) أ ا د ذ ر ز و (  

 

 د

د وقُ نُ   
Money 
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when it 

comes at the 

end of the 

word, after 

normal letter  

 

 

 

   دـــ

 ـدخَ 
Cheek 
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when it 
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word, after a 
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letter 

 ) أ ا د ذ ر ز و ( 

 

   د

 ارةدَ إِ 
Office  
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when it 

comes in the 

middle of the 

word, after a 

normal letter  

 

 

 

دـــ  

 ور ـدُ يَ 
He turns 

 

The letter 

when it 

comes at the 

beginning of 

the word 

 

 

 

 

   د

   اردَ 
House 
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